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1. Godkendelse af referat
a Godkendt ved sidste møde

Ad.l Ingen kommentarer

2 Orientering fra skolen
a Børn

1 Magtanvendelser
2 Fravær

b Personale
1 Sygefravær
2 Voldsmdberetmnger

c. Økonomi
1 Status — budget udsendes

Ad. 2a
Bibi orienterer om en magtanvendelse siden sidste møde. Der er iværksat mange 
pædagogiske tiltag for at undgå magtanvendelser i forhold til det pågældende barn. 
Fortsat stort fokus på området magtanvendelse. Tæt dialog med skolechef og ministeriet. 
Bestyrelsen vil udarbejde et skriv som sendes til ministeriet samt center for skole 
omhandlende status ved vores henvendelse.
Der er lidt alm. Sygefravær.
Ad. 2b
Bibi orienterer om en sygemeldt medarbejder. Vi har ligeledes en der er delvis raskmeldt.
Ingen voldsindberetninger siden sidste møde.
Ad. 2c
Bibi orienterer om budget, der er udsendt inden mødet. Som det ser ud Uge nu, er der et lille 
overskud, og vi forventer fortsat et budget i balance.

3 Orientering om opstart af skoleåret



a. Elevtal
b Nyt peisonale
c. Team og klasser

Ad. 3 a
Vores elevtal er pt på 64, heraf er 42 tilmeldt sfo/klub.
Ad. 3b
Vi fik ansat tre pædagoger lige inden sommerferien, de er startet i henholdsvis team 2, 3 og 
5, derudover har vi forlænget en pædagog, der et tidsbegrænset ansat i team 4.
Ad. 3 c
Bibi orienterer om en god skolestart. Vi har i år oprettet 5 team, i stedet for indskoling, 
mellemtrin, udskoling. Der er to teamkoordinatorer på team, en lærer og en pædagog. Der er 
i år 12 klasser. Alle team har fået en god start på det nye skoleår, og der er blevet etableret 
nogle gode klasser, med lidt justeringer i forhold til sidste skoleår.
Vi har i MED-udvalget haft fokus på hvordan vi modtager nye medarbejdere. Det hat været 
en god proces.

4. Arrangementer med forældre i skoleåret eks LEV, Adfærd på nettet
a. Forslag sendes til bestyrelsen

Ad. 4
Der er kommet forslag om fællesspisning, børneloppemarked, komsammen med de unge,

• Kildebakken. Hvad så? Livet efter Kildebakken ? onsdag kl. 17.00 - 19.00 
Inviterer tidligere forældre til at fortælle om deres vej (vi har allerede en i tankerne) 
Myndighed hvilke muligheder er der. Thomas: Henvendelse UU og leder af 
myndighed
LEV konsulent rettigheder og Når dit barn bliver til voksen. Bibi tager kontakt

Forslag til at kunne få bedre opbakning til vores fælles arrangementer. Måske var det 
en ide at en forælder i hver klasse skriver ud omkring arrangementet. Hver klasse 
finder en forælder.

Forældrekaffe. Kvartalskaffe 3 eller 4 gange om året?
Første kvartalskaffe den 29. sep. kl. 13.30 -15.30

Vi følger op på næste bestyrelsesmøde.

• Foreløbig vælger vi at oplæg ved Dennis foregår i de enkelte team. Vi udskyder 
således det store fælles arrangement.

• Forslag om at loppemarked kunne være et elevrådsprojekt?

5 Orientering fra formanden
a Henvendelser fra forældre

Ad. 5
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Der har ikke været henvendelser siden sidst.

6. Høringer
b. Pt. ingen høringer

Ad. 6

7. Evt.
Bestyrelsen skal oprettes som et opslag på AULA.
Oversigt over bestyrelsesmedlemmer.
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